
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 399 

 

На 30 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

  Докладват: Росица Матева, Димитър Димитров, 

   Севинч Солакова, Гергана Стоянова, Силвия  

   Стойчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

   Цветозар Томов 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, Гергана 

   Стоянова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

   Димитър Димитров, Георги Баханов, Цветозар 

   Томов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Елка Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 13,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 
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избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Елка Стоянова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК с докладчици колегите Матева, Димитров, Солакова, Стоянова, 

Стойчева, Ципов и Георгиев. 

2. Проект на решение относно подлежащите на вписване 

обстоятелства и реда за водене и поддържане на регистри за 

публикуване от ОИК с докладчик колегата Ципов. 

3. Проект на решение относно реда за свикване на заседание, 

начин на приемане, обявяване и обжалване на решенията на ОИК с 

докладчик колегата Ципов. 

4. Проект на решение относно приемане на образец на 

електронен публичен регистър на жалбите и сигналите, подадени до 

ОИК и решенията по тях и указания за комплектуване на преписките 

по жалбите с докладчик колегата Ципов. 

5. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Матева, Войнов, Стоянова, Георгиев и Солакова. 

Колеги, точки две, три и четири от дневния ред, първо ще 

бъдат обсъдени на работна група. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля да ме включите в първа и пета 

точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви. 

Господин Баханов, Вие искате в точка пета. 

Други? Няма. 
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Моля, режим на гласуване на дневния ред с направените 

промени по него. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с докладите по точка първа според готовите 

проекти на решения: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК В ИЗБОТИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТНИЦИ И КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви проект на решение 

за назначаване на ОИК в община Харманли, област Хасково. 

В Централната избирателна комисия са постъпили документи 

с вх. № МИ-06-260-227/29.08.2023 г. Представени са всички 

изискуеми документи съгласно Изборния кодекс и наше решение. 

На консултациите е постигнато съгласие за състава на ОИК, поради 

което ви предлагам да бъде назначена ОИК в община Харманли в 

състав от 11 членове, както следва: председател – Пенка Вълчева 

Каснакова-Димитрова - ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Теодора 

Петрова Димитрова – ПП-ДБ; Станислав Михов Желев – 

„Възраждане“; Силвия Георгиева Георгиева – „БСП за България“; 

Кристиян Добрев Рангелов – ИТН; секретар – Кезим Мустафов 

Юсеинов – ДПС, и членове: Галя Христова Аспарухова и Диана 

Костадинова Митева – ГЕРБ-СДС; Силвия Руменова Кирилова и 

Пенка Желева Георгиева – ПП-ДБ; Илиана Тодорова Велинова – 

„Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2126-МИ/30.08.2023 г. 

Господин Димитров, заповядайте с Вашия доклад. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, предлагам на вашето 

внимание проект на решение относно назначаване на ОИК в община 

Хайредин, област Враца – документите и решението са в моя папка. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-123 от 25 август 2023 г. от кмета на община 

Хайредин, област Враца, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи, както и 

протокол, от който е видно, че консултациите са проведени при 

спазване на изискванията на Изборния кодекс и наше Решение 

№ 1962-МИ. 

Предвид гореизложеното предлагам да вземем решение, с 

което да назначим ОИК в община Хайредин, област Враца в състав 

от 11 членове, както следва: председател –  Лилия Мончева Пенева – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Ива Цветанова Георгиева – ДПС; 

Татяна Аспарухова Братанова – „БСП за България“; Младенка 

Данчева Петрова – ИТН; секретар – Цветелина Иванова Христова – 

ПП-ДБ, и членове: Цветомила Стефанова Тодорчева-Христова и 

Снежина Ивайлова Гълъбова – ГЕРБ-СДС; Татяна Илинична 

Станишева и Ангелинка Тодорова Иванова – ПП-ДБ; Вергиния 

Стефанова и Елена Красимирова Маринова – „Възраждане“. 

Предлагам да одобрим този състав, както ви го съобщих. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2127-МИ/30.08.2023 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият проект на решение е 

относно назначаване на ОИК в община Искър, област Плевен. 

Постъпило е писмо от кмета на община Искър с вх. № МИ-

06-260-255, с което е предложен състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване изискванията на Изборния кодекс, както 

и съгласно наше Решение № 1962-МИ. Постигнато е съгласие за 

следния състав на ОИК. 

Предвид изложеното предлагам да назначим Общинска 

избирателна комисия в община Искър в състав от 11 членове, както 

следва: председател –Татяна Димитрова Пеловска – ПП-ДБ; зам.-

председатели: Теменужка Цветкова Цановска – „Възраждане“; Нина 

Иванова Ганева – ДПС; Цветанка Борисова Илиевска – „БСП за 

България“; Йовка Иванова Петрова – ИТН; секретар – Емилия 

Аспарухова Карчева-Симеонова – ГЕРБ-СДС, и членове: Тоника 

Павлинова Георгиева и Десислава Иванова Савчева – ГЕРБ-СДС; 

Мерал Мехидинова Хюсеинова и Румяна Лазарова Докусанска – 

ПП-ДБ; Десислав Пламенов Косташки – „Възраждане“. 

Предлагам да одобрим това предложение, с което да 

назначим ОИК в община Искър. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 2128-МИ/30.08.2023 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, имам и съгласуван и 

предложен  състав на ОИК в община Каолиново една декларация. 

Вчера сме се свързали, изпратили са я, но не е пристигнала, така че 

ще я докладвам впоследствие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви предложение 

за назначаване на състава на ОИК – Якоруда, област Благоевград. 

В Централната избирателна комисия са постъпили документи 

с писмо с вх. № МИ-06-260\253 от 29 август 2023 г. с приложени 

всички документи, включително протокол от проведените 

консултации, от който е видно, че е постигнато съгласие по 

отношение на състава на ОИК. 

Предлагам ви да назначим ОИК – Якоруда, в състав от 11 

членове, както следва: председател – Анна Георгиева Парцова – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Айше Алиш Голева – ПП-ДБ;  

Любомир Марио Седлоев – ИТН; секретар – Зелха Хюсеин Караасан 

– ДПС, и членове: Славка Йорданова Тодева и Хюсеин Мехмед 

Хюсеин – ГЕРБ-СДС; Райна Василева Бамбова и Георги Иванов 

Станоев – ПП-ДБ; Димитър Павлов Бучков – „БСП за България“; 

Васка Атанасова Дринцолова и Надежда Георгиева Дринцолова – 

„Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е 2129-МИ/30.09.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Георги Дамяново, област Монтана. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260\250 от 28 август 2023 г. от кмета на община Георги 

Дамяново, област Монтана, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-250 от 28 август 2023 г. от кмета на община Георги 

Дамяново, област Монтана, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Към писмото е представена преписка с изискуемите 

документи по Изборния кодекс и наше решение, показващи 

проведените консултации при кмета на общината, на които са 

присъствали всички парламентарно представени партии и коалиции. 

Техните представители са постигнали съгласия относно състава на 

ОИК в община Георги Дамяново. 

На основание гореизложеното и посочените правни 

основания в проекта на решение, предлагам да бъде взето решение, с 

което да бъде назначена ОИК в община Георги Дамяново, област 

Монтана, в състав от 11 членове, както следва: председател – Надя 

Александрова Ангелова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Румяна 

Малинова Гечева-Драганова – „Възраждане“, Гергана Димитрова 

Дизова – ДПС, Вилма Петрова Димитрова – ИТН; секретар – Бистра 

Цветкова Георгиева – ПП-ДБ, и членове: Милена Кирилова 

Фиданова и Десислава Цветанова Рангелова – ГЕРБ-СДС; Николай 

Кирилов Георгиев и  Валери Еленков Георгиев – ПП-ДБ; Росица 

Еленкова Петкова – „Възраждане“; Георги Александров 

Александров – „БСП за България“. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 



8 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2130-МИ/30.08.2023 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпила е преписка от 

кмета на община Завет, област Разград с вх. № МИ-06-260-

148/25.08.2023 г., съдържаща предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината въз основа на проведени 

консултации между политическите партии и коалиции. 

Постигнато е съгласие на проведените консултации. 

Представени  са всички изискуеми документи, поради което 

предлагам Централната избирателна комисия да приеме решение, с 

което назначава Общинска избирателна комисия в община Завет, 

област Разград в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Надежда Василева Савова – ПП-ДБ; зам.-председатели: Радка 

Иванова Костова – „Възраждане“; Бедрие Юзеир Куртева – ДПС; 

Магдалена Бончева Ковачева – БСП; Даниел Славчев Иванов – ИТН; 

секретар – Едис Севдин Исмаил – ГЕРБ-СДС, и членове: Елена 

Георгиева Иванова и Тефика Юсуф Неджиб – ГЕРБ-СДС; Кирилка 

Евгениева Цонева и Донка Иванова Минева – ПП-ДБ; Цветалин 

Младенов Бонев – „Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2131-МИ/30.08.2023 г. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващият проект на решение е 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Земен, област Перник. 

Постъпило е писмо от кмета на община Земен с вх. № МИІ06-

260-128/25.08.2023 г. с предложение за състав на ОИК. 

Представени са всички изискуеми документи. Постигнато е 

съгласие между участвалите представители на парламентарно 

представените  партии и коалиции, въз основа на което предлагам да 

назначим ОИК в община Земен, област Перник, в състав от 11 

членове, а именно: председател – Изабел Марселова Ангелова – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Людмил Сашов Иванов – ПП-ДБ; 

Таня Тимчова Митова – „Възраждане“ и Павлина Цветкова 

Младенова – ИТН; секретар – Райна Методиева Хаджиева – ДПС, и 

членове: Елена Иванова Мирчева и Людмила Славянова Иванова – 

ГЕРБ-СДС; Димитрина Аспарухова Мирчева и Валентин Стефанов 

Григоров – ПП-ДБ; Таня Спасова Михайлова – „Възраждане“, 

Росица Веселинова Миланова – „БСП за България“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания? Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2132-МИ/30.08.2023 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-06-260-41/22.08.2023 г. е 

постъпила преписка от кмета на община Сандански, област 

Благоевград с предложение за състав на ОИК в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Постигнато е съгласие 

между участвалите представители на парламентарно представените 

партии и коалиции, поради което предлагам Централната 

избирателна комисия да приеме решение, с което да назначи състава 
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на Общинската избирателна комисия в община Сандански, като за 

пълнота на доклада искам да поясня, че в процеса на обработка на 

документите междувременно е пристигнало предложение от 

упълномощения представител на коалиция ГЕРБ-СДС за промяна в 

състава на комисията. На мястото на предложената при проведените 

консултации при кмета за член на ОИК Снежана Костадинова 

Ибришимова Яновска, да бъде назначена Мирослава Александрова 

Петрова. Приложено е и заявление от Снежана Костадинова за това 

че желае поради лични причини да не бъде назначавана за член на 

ОИК. 

Въз основа на постигнатото съгласие и така направеното 

преди малко пояснение предлагам съставът на Общинската 

избирателна комисия в община Сандански, област Благоевград да  

бъде назначена в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Диана Георгиева Башлиева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Симона 

Василева Бабалева-Николова – ДПС; Нели Сайдосова Захариева – 

„БСП за България“; Иглика Василева Смилянова – ИТН; секретар – 

Благой Алексеев Горанов – ПП-ДБ, и членове: Мирослава 

Александрова Петрова и Илиана Томова Чепилова-Иванова – ГЕРБ-

СДС; Лидия Илиева Шушорова и Елена Благоева Попова – ПП-ДБ; 

Невена Димитрова Страшимирова-Антиова и Росица Георгиева 

Николова – „Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Не виждам. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 2133-МИ/30.08.2023 г. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-06-260-108/30.08.2023 г. 

е постъпило предложение за състав на ОИК в община Горна 

Оряховица, област Велико Търново от кмета на общината. 

Представени са всички изискуеми документи, постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите, които са 

представители на парламентарно представените партии и коалиции, 

поради което предлагам да назначим ОИК в община Горна 

Оряховица, област Велико Търново в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Иван Илиев Илиев – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Димитър Георгиев Димитров – „Възраждане“; Милка 

Любомирова Ламбева-Стефанова – „БСП за България“; Тодор 

Николов Тодоров – ДПС; Преслав Маринов Сулов – ИТН, секретар 

– Нина Василева Велкова – ПП-ДБ; и членове: Миглена Колева 

Петкова и Даниела Ганчева Денева – ГЕРБ-СДС; Пламен Веселинов 

Костадинов и Светозар Кирилов Моллов – ПП-ДБ; Светослав 

Николаев Цветков – „Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2134-МИ/30.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колега Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Садово, област Пловдив. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-197 от 28 август 2023 г. от кмета на община Садово, 

област Пловдив, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 
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Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване на изискванията на Изборния кодекс и е 

постигнато съгласие между участниците в тях. 

Предвид изложеното и на съответните основания от 

Изборния кодекс предлагам на вниманието ви следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Садово, 

област Пловдив в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Пламен Богданов Богданов – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Стойка 

Славенова Митрова – ПП-ДБ; Надежда Васкова Попова – 

„Възраждане“; Радина Бойчева Петрова – ДПС; Диляна Иванова 

Механджийска – ИТН; секретар – Димитър Любенов Алексов – 

„БСП за България“ и членове: Даринка Димитрова Динкова и Светла 

Ганчева Ганева – ГЕРБ-СДС; Надежда Миткова Тракова и Иван 

Янев Георгиев – ПП-ДБ; Михаела Йорданова Желева – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2135-МИ/30.08.2023 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Елин Пелин, Софийска област. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-247 от 28 август 2023 г. от кмета на община Елин 



13 

Пелин, Софийска област, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване изискванията на Изборния кодекс, като е 

постигнато съгласие между участниците в тях. 

Предвид изложеното и съответните основания от Изборния 

кодекс предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Елин 

Пелин, Софийска област в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Силвия Чавдарова Трендафилова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Валентина Йорданова Данева – „Възраждане“; Минна 

Димитрова Иванова – ИТН; секретар – Мариа Евлогиева Китова-

Петрова – ПП-ДБ, и членове: Елена Пламенова Гьошева-

Мутафчиева и Михаил Ивайлов Стоянов – ГЕРБ-СДС; Жулиета 

Сергеева Георгиева-Стойнова и Снежана Петрова Гелева – ПП-ДБ; 

Марияна Димитрова Стоянова-Петрова – „Възраждане“; Росица 

Дейстанова Стефанова – ДПС; Петранка Трайкова Петкова-

Андреева – „БСП за България“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените лица да им бъдат издадени удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2136-МИ/30.08.2023 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Горна Малина, Софийска област. 



14 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-207 от 28 август 2023 г. от кмета на община Горна 

Малина, Софийска област, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи по Изборния 

кодекс и решението на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

Изборния кодекс, като е постигнато съгласие по отношение на 

състава на ОИК в община Горна Малина. 

С оглед на това и на съответните основания от Изборния 

кодекс предлагам на вниманието ви следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Горна 

Малина, Софийска област в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Кристиян Витанов Андреев – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Георги Трайков Янакиев – ДПС; Борислав Спасителов 

Златков – ПП-ДБ; секретар – Калинка Борисова Топалова – ИТН, и 

членове: Емил Георгиев Христов и Мария Павлова Велинова – 

ГЕРБ-СДС; Анелия Иванова Димитрова и Таня Цветанова Гергушка 

– ПП-ДБ; Петя Иванова Славчева – и Полина Владкова Стойчева – 

„Възраждане“; Ива Христова Нанкова – „БСП за България“. 

На назначените членове да им бъдат издадени 

удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2137-МИ/30.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Георгиев. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам ви проектен 

номер 2171 относно назначаване на Общинска избирателна комисия 

в община Перущица, област Пловдив, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-235 от 28 август 2023 г. от кмета на община 

Перущица. 

Представени са всички изискуеми документи. Проведени са 

консултациите при спазване на съответните изисквания. 

Всички парламентарно представени партии и коалиции са 

участвали и са постигнали съгласие относно състава на Общинската 

избирателна комисия в община Перущица. 

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Перущица, област Пловдив, в състав от 11 членове, както следва: 

председател –Петър Атанасов Ванев – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Събина Николова Данева – ПП-ДБ; Нина Димитрова 

Иванова-Алексиева – „Възраждане“; Таня Малинова Малинчева-

Наджева – „БСП за България“; Янко Стоянов Тричков – ИТН; 

секретар – Карамфилка Димитрова Димитрова – ДПС, и членове: 

Енина Рангелова Калайджиева и Силвия Васкова Стоянова – ГЕРБ-

СДС; Кристина Николова Витанова и Невена Стоянова Манова – 

ПП-ДБ; Любица Рангелова Рупчева – „Възраждане“. 

На назначените членове да бъдат издадени декларации.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 
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Решението е № 2138-МИ/30.08.2023 г. 

Господин Томов, имате ли готовност? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам проектен номер 

2111-МИ в днешна вътрешна мрежа във връзка с писмо от кмета на 

община Руен с вх. № МИ-06-260-146/25.08.2023 г. Писмото съдържа 

информация за това, че консултациите са проведени успешно и е 

постигнато съгласие между участвалите в тях. 

Представени са всички изискуеми документи във връзка с 

Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ на ЦИК. 

Предвид всичко това предлагам да вземем решение, с което 

да назначим Общинската избирателна комисия в община Руен, 

област Бургас в следния състав: председател – Мустафа Халис 

Ахмед – ДПС; зам.-председатели: Цветелина Тодорова Стойчева – 

ПП-ДБ; Мария Карчева Янова – „Възраждане“; Недялко Димитров 

Стоянов – „БСП за България“; Стоян Динев Стоянов – ИТН; 

секретар – Йовка Панайотова Маринска – ГЕРБ-СДС, и членове: 

Дахил Мустафа Селим и Ивелина Динкова Атанасова – ГЕРБ-СДС;  

Еметула Мехмед Сюлейман и Гюлсюм Адем Ахмед – ПП-ДБ; Таня 

Тодорова Христова – „Възраждане“. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2139-МИ/30.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам проектен номер 2119-МИ 

във връзка с пристигнало писмо от кмета на община Генерал 

Тошево, област Добрич с вх. № МИ-06-260-204/28.08.2023 г., с което 

са изпратени до Централната избирателна комисия документите от 
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успешно проведените консултации за определяне състава на 

Общинската избирателна комисия в община Генерал Тошево. 

Приложени са всички изискуеми документи и във връзка с 

това предлагам да вземем решение за назначаването на Общинската 

избирателна комисия в община Генерал Тошево в състав от 11 

членове, както следва: председател – Живка Димитрова 

Запорожанова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Илка Илиева Русева 

– „БСП за България“; Милена Иванова Петрова – ПП-ДБ; Иванка 

Михалева Петрова – ИТН; Мирослава Мирчева Цанова – 

„Възраждане“, секретар – Гюнюл Февзиева Ферад – ДПС, и членове: 

Елена Николаева Атанасова и Ксения Михайлова Добрева – ГЕРБ-

СДС; Здравка Георгиева Иванова и Васил Николов Василев – ПП-

ДБ; Тодорка Стоянова Стефанова – „Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2140-МИ/30.08.2023 г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект 

на решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия 

в община Копривщица, Софийска област. 

В Централната избирателна комисия е постъпила преписка с 

вх. № МИ-06-260-85/30.08.2023 г. от проведените консултации при 

кмета на община Копривщица в оригинал. 

Уважаеми колеги, видно от представените документи и 

протокола консултациите са проведени при спазване на 

изискванията на чл. 76 от Изборния кодекс. В същите са участвали 
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представители на парламентарно представени партии и коалиции 

съгласно наше Решение № 1962-МИ. 

Видно от представения протокол е постигнато съгласие 

между участниците в консултациите по отношение състава на 

Общинската избирателна комисия в община Копривщица. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно разпоредбите 

на Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ. 

Уважаеми колеги, с оглед на докладваното дотук предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Копривщица, Софийска област в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Чавдар Петров Пенчев – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Георги Сергеев Бостанджиев – ПП-ДБ; Атанаска 

Костадинова Джоголанова – ДПС; Цветелина Филипова Галинова – 

„БСП за България“; Елена Панталеева Петрова – ИТН; секретар – 

Светла Панова Петрова – „Възраждане“, и членове: Павлина 

Димчова Азманова-Доганова и Христо Бобев Деросиев – ГЕРБ-СДС; 

Мария Атанасова Боева и Елена Станьова Чумпова – ПП-ДБ; 

Гергана Искренова Вълова – „Възраждане“. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

Колеги, уточнявам: Христо Бобев в декларацията е Деросиев, 

в дипломата е Доросиев. Предлагам да запишем лицето както е по 

декларация – Деросиев. 

Това е предложението ми за назначаване на ОИК – 

Копривщица, при постигнато съгласие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2141-МИ/30.08.2023 г. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно поправка на техническа грешка в 

Решение № 2097-МИ от 29 август 2023 г. на ЦИК относно 

назначаване на ОИК в община Приморско, област Бургас за 

изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. 

Колеги, след служебна проверка и на съответното основание 

от Изборния кодекс предлагам на вниманието ви следното решение: 

допуска поправка на техническа грешка в Решение № 2097-

МИ/29.08.2023 г. на ЦИК, като вместо „член Петра Вълчева Петрова 

със съответното ЕГН, да се чете зам.-председател Петра Вълчева 

Петрова със съответното ЕГН“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2142-МИ/30.08.2023 г. 

Прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – тринадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 

Колеги, има ли готови проекти за назначаване състави на 

общинските избирателни комисии?  
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Госпожо Солакова, заповядайте. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви предложение 

за назначаване състава на ОИК – Ракитово, област Пазарджик. 

В Централната избирателна комисия са постъпили документи 

от проведените консултации, както и всички изискуеми документи с 

писмо с вх. № МИ-06-260-230/29.08.2023 г. от кмета на община 

Ракитово. 

Постигнато е съгласие на консултациите. 

Предлагам ви да назначим Общинска избирателна комисия в 

община Ракитово, област Пазарджик, в състав 11 членове, както 

следва: председател – Стоянка Паунова Гинчева - ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Нина Стефанова Кръстева – ПП-ДБ; Зорница Арсова 

Томова – „Възраждане“; Ани Георгиева Сичева – „БСП за 

България“; Теодора Борисова Спасова – ИТН; секретар – Ивета 

Момчилова Арнаудова – ДПС, и членове: Росица Ангелова Рускова 

и Надежда Георгиева Димова - ГЕРБ-СДС; Айше Малинова 

Копишева и Весела Лазарова Бозаджийска – ПП-ДБ; Таня Маркова 

Гаралова – „Възраждане“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 2143-МИ/30.08.2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с дневния ред, както уточнихме на работна група, 

проектите по точка 2, 3 и 4 ще останат за следващото заседание, 

което ще е утре. 
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Продължаваме с точка пета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, с писмо вх. № МИ-06-

291/30.08.2023 г. кметът на община Куклен ни изпраща постъпило в 

общината предложение с посочен входящ номер за промени в 

състава на Общинска избирателна комисия – Куклен, а именно 

замяна на предложения от тях заместник-председател на ОИК – 

Куклен. Документите са постъпили в община Куклен на 28 август 

2023 г. и с днешна дата пристигат в ЦИК. 

С решение № 2104-МИ/29.08.2023 г. Централната 

избирателна комисия е назначила състава на ОИК – Куклен. 

Предлагам ви да изпратим писмо до представляващия партия 

„Движение за права и свободи“, чието предложение е заместник-

председателят, с описание на тези факти и с указание, че за да бъде 

извършена замяната, е необходимо да се представи документ, 

удостоверяващ наличие на обстоятелства по чл. 51, ал. 2 от 

Изборния кодекс по отношение на зам.-председателя на ОИК – 

Куклен. Писмото е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви две писма – вх. № МИ-23-

3/30.08.2023 г., другото е с вх. № МИ-2-3-1/30.08.2023 г. И с двете 

писма се иска разрешаване на достъп до сградата във връзка с 

организираните брифинги на Централната избирателна комисия на 

представители на агенцията, на която е възложено излъчването, във 

връзка с окабеляването. 
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С първото писмо се иска достъп на едно лице, с второто – на 

две лица. Ще ви моля да гласуваме принципно разрешение в дните, 

когато има брифинги на Централната избирателна комисия, да се 

разрешава достъп на тези лица само с подписите на председателя и 

секретар. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Имам да докладвам няколко въпроса от 

серията, която постъпва в Централната избирателна комисия. 

Първият въпрос е с вх. № МИ-22-95/29.08.2023 г. от госпожа 

М. Имам запитване по отношение на избирателите, подкрепящи 

регистрацията на независими кандидати за участие в изборите на 20 

октомври, могат ли да подкрепят регистрацията за кмет на кметство 

като участват в подписката за кмет на община и за общински 

съветници, тъй като това са различни видове избори. 

Мисля, че отговорът на този въпрос е публикуван на нашата 

страница, и се съдържа в решението, което вчера приехме, така че ви 

предлагам да не публикуваме отговор на този въпрос. Госпожата, се 

надяваме, да намери отговора на нашата интернет страница – за 

сведение. 

Следващият вх. № МИ-22-94/29.08.2023 г. е от К. Алова: 

„Здравейте, тъй като има противоречиви мнения по въпроса дали 

кандидат за общински съветник, който е директор на училище, 

задължително излиза в отпуск, моля за вашето компетентно 

мнение“. 

Със същите аргументи – в нашата интернет страница, 

Рубрика „Въпроси и отговори“ им отговорите, които касаят 
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кандидатите и в решението, което вчера приехме за регистрацията 

на кандидатите, също има цял раздел с отговор на въпроса във 

връзка с отпуските на кандидатите – докладвам за сведение. 

Следващото запитване е с вх. № МИ-15-157/29.08.2023 г. от 

колега от Общинска избирателна комисия. Разбира се, че като 

дежурство трябва да се оформи работата на ОИК във връзка с 

архивирането – за сведение. 

Последният въпрос е с вх. № МИ-22-93/29.08.2023 г. 

Господин Попов моли за повече информация във връзка с 

предстоящите избори относно изискванията към банковата сметка на 

инициативен комитет, кой трябва да е титуляр. В Приложение № 42-

МИ пише, че трябва да се приложи решение за създаване на 

инициативни комитети и решение за определяне на лицето, което го 

представлява, но никъде не намира информация какво точно да е 

оформлението и съдържанието на този документ. За другите 

документи има готови бланки, за този документ няма. Предлагам ви 

също да е за сведение. Вчера приехме решение за регистрация на 

инициативни комитети за издигане на независими кандидати, така че 

отговор на въпросите, поставени от господина, се намират там. 

Разбира се, че решението за съставяне на инициативен комитет е 

свободен текст. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– колегата Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

писмо от IT експертите с вх. № МИ-23-4-6/29.08.2023 г. С него ни 

изпращат обновена версия на предложение за методика на оценка на 

обществената поръчка по отношение на дейностите в склада и 

колцентъра. Методиката, която изпращат, е използвана при 

подготовката на документацията за обществената поръчка, която 

приехме с вчерашното решение, поради което докладвам писмото за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в тази точка ви предлагам в 

моя папка има писмо с проектен номер 7467 до коалиция 

„Продължаваме промяната – нейното ръководство, относно 

представяне на необходим документ за висшето образование на 

предложен от тях член на ОИК – Септември, чийто състав предстои 

да назначим, тъй като при проведените консултации при кмета на 

общината не е постигнато съгласие, но беше установено, че един от 

представените документи не е необходимият такъв за доказване на 

висше образование. Съобразно текста, предложен от проекта, 

предлагам да изпратим това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: В тази точка другият ми доклад е за 

запознаване. Моля да се запознаете с докладите в моя папка с вх. 

№№ МИ-10-17 и МИ-10-17-1. Това е документ, който е обозначен 

като „възражение“ от упълномощени представители на ГЕРБ и на 

ДПС във връзка с проведените консултации за ОИК в община 

Хасково. Тези документи са получени в Централната избирателна 

комисия по електронната поща както от съответните местни 

структури на политическите партии, така и от кмета на община 

Хасково – един и същи е документът, възражение от страна на 

посочените упълномощени представители относно броя на 

членовете на ОИК. 

Както ви казах, това възражение е в моя папка. В папката с 

протоколите, където са публикувани протоколите от консултациите, 

в папката „непостигнали съгласие“ е и протоколът от община 

Хасково, с чието съдържание също може да се запознаете, за да 
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обсъдим преди назначаването на Общинската избирателна комисия 

и това възражение. Докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Георгиев. 

ЛЮБОМИН ГЕОРГИЕВ: Предлагам за разглеждане проект с 

номер 7449 в папката с мои инициали, като Централната 

избирателна комисия се съгласи да изпратим писмо до председател 

на партия във връзка с липса на писмено направено предложение. 

Колеги, оттеглям предложението си за писмо, тъй като 

данните от протокола ще бъдат достатъчни за вземане на решение на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам за запознаване вх. 

№ МИ-06-292/30.08.2023 г. – писмо от кмета на община Костинброд, 

относно формиране на секционни избирателни комисии в населени 

места на територията на общината. Поставят се въпроси, свързани с 

това, че някои от кметствата са съставни, а други са населени места с 

малко на брой регистрирани лица по постоянен адрес, и се 

обслужват от кметски наместници на съседни населени места. За тях 

специално няма назначени кметски наместници.  

На въпросите, които са поставени, на първо място следва да 

се отговори дали може да се образува секция на територията на 

съответни населени места и ако в тези населени места, ако се 

произвежда избор за кмет на кметство, как гласуват лицата от 

съседни населени места, включени в избирателния списък на 

кметството – за обсъждане на работна група заедно с въпроси, които 

бяха поставени на вниманието на Централната избирателна комисия 

и от други общини, с оглед измененията в Закона за 

административно териториалното устройство на Република 

България. 

Докладвам вх. № МИ-26-30-2/30.08.2023 г. – писмо от 

Печатницата на БНБ, относно утвърдените образци на изборни 
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книжа от номера 96 до 99. Обръщат внимание на техническите 

възможности на машините при отпечатване на хартиените бюлетини 

с оглед на приетите образци. За сведение го докладвам, доколкото 

въз основа на тези образци Централната избирателна комисия 

приема решение за одобряване на техническите характеристики на 

бюлетините, и те са задължителни за съответната печатница при 

отпечатването на хартиените бюлетини. В този смисъл докладвам 

само за сведение. 

Колеги, докладвам за сведение писмо също от Печатницата 

на БНБ с вх. № МИ-26-33/29.08.2023 г. То е с копие до ЦИК, 

адресирано е до министъра на вътрешните работи. Посочени са 

печатниците, които може да бъдат използвани при необходимост 

съгласно чл. 209, ал. 1 от Изборния кодекс за отпечатване на 

хартиените бюлетини. Искането е, за да се извърши обследване на 

тези печатници с оглед на сигурността. Те отговарят на 

изискванията на Наредбата за условията и реда за отпечатване и 

контрол върху ценни книжа. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-04-62/25.08.2023 г. 

Писмото е от министъра на финансите и е свързано с изискване на 

счетоводна информация относно плащания на персонала за периода 

месец юли 2022 г. до месец юли 2023 г. Исканата информация е в 

електронен файл в папка „заседание“ с днешна дата. В писмото е 

указано, че се изпраща по електронната поща в Министерството на 

финансите на служителя, отговарящ за нас като първостепенен 

разпоредител с бюджет. 

Предлагам да одобрим изпращането на счетоводната справка 

до Министерството на финансите. Срокът е 31 август тази година. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте в тази точка. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали от днешна дата има подпапка 

„писмо от гражданин“. В нея са събрани пет писма, номерирани МИ-

22-81-1-2-3-4-5 – всичките имат еднакво съдържание, което е 

описано в горния файл МИ-22-81, и са изпратена от госпожа 

Хаджиева. Петте писма надолу имат различни адресати, защото са 

изпратени поотделно и до заместник-председателите на Централната 

избирателна комисия. 

Докладвам тези писма за запознаване, тъй като не виждам 

какво друго можем да направим с тях. Моля да се запознаете и може 

би ще ги върна на доклад. В тях се задават въпроси, на част от които 

госпожата, която ги праща, сама си отговаря. 

В следващите дни госпожа Хаджиева ни е изпратила още 

писма, които са в същата папка – МИ-22-81-6, МИ-22-81-7, в които 

пък госпожа Хаджиева намерила за нужно да ни информира за своя 

кореспонденция с господин Веселин Тодоров от „Сиела Норма“ АД. 

Докладвам тези преписки за запознаване, тъй като не виждам 

необходимост да реагираме по какъвто и да е начин на тази вече 

доста обилна кореспонденция.  

Ако има други мнения, след като се запознаем с тях, може да 

обсъдим отново тези въпроси. 

Имам още едно писмо за сведение, което искам да докладвам 

– вх. № МИ-22-91/28.08.2023 г. Изпратено ни е от инициативните 

комитети за възстановяване на селата Каравелово, Богдан и Слатина 

в община Карлово и съдържа критика по отношение на кмета на 

общината, свеждаща се най-общо до това, че той в текущата си 

дейност като кмет, практически е започнал да провежда своята 

предизборна кампания за предстоящите местни избори, използвайки 

общински ресурси за това. Посочени са електронни публикации, 

които би трябвало да аргументират мненията. Публикациите 
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съдържат информацията, за която става дума в писмото, но аз не 

виждам по какъв начин към днешна дата Централната избирателна 

комисия може да вземе отношение във връзка с тези действия на 

кмета Кабаиванов, затова ви го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам вх. № 

МИ-06-276-1/30.08.2023 г. от община Струмяни, подписано от кмета 

е пристигнал отговор по препратен от нас сигнал от Борислав 

Дамянов за неправомерна агитация на служители от кметство 

Микрево, община Струмяни. Отговорът на кмета – с изх. № МИ-06-

276/24.08.2023 г. до кмета на община Струмяни, го уведомяваме, че 

е постъпил сигнал за неправомерна агитация на служители от 

кметство Микрево и следва да извърши проверка на изнесеното в 

сигнала и да изпрати становище до ЦИК. 

Становището на кмета е: след незабавна проверка 

разпоредена от кмета на община Струмяни, нарушения не са 

констатирани. 

Уважаеми колеги, вчера гласувахме да се изпрати сигналът и 

на областния управител, тъй като лицето – сигналоподателят, 

очакваше явно такъв отговор от кмета на община Струмяни и имаше 

укор към Централната избирателна комисия, че е изпратено писмото 

до кмета на община Струмяни едва ли не сам да проверява себе си. 

Предлагам този отговор от община Струмяни да бъде 

препратен на сигналоподателя, а вчера му беше препратено и копие 

на писмото на ЦИК до областния управител на област Благоевград, с 

което го молехме да извърши проверка на изнесеното в сигнала. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, докладвам вх. № ЦИК-07-81 – писмо, което сме  

получили от Андреас Де Гутри, професор в университета в Пиза. 

Интересува се от данни, които и за мен биха били любопитни – 

колко български граждани живеят във всяка от страните в 

Европейския съюз? Поддържа ли се такъв регистър? Ще гласуват ли 

на европейски избори и така нататък – за сведение го докладвам.  

Пита ни дали поддържаме такива бази данни – колко са в 

Италия и така нататък. Това е докладът ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка пета. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-22-

92/29.08.2023 г. Писмото е озаглавено „сигнал“ и е от господин 

Трендафил Шарков с посочен адрес. Докладвам писмото за 

запознаване и тъй като става въпрос за извършване на евентуални 

действия за проверки, свързани с текста на чл. 405а от Изборния 

кодекс, сроковете, по който са вече изтекли, предлагам този сигнал 

да остане за сведение. Писмото освен до Централната избирателна 

комисия е и до директора на Главна дирекция „Национална 

полиция“ – МВР-София. 

Колеги, предлагам да изпратим този сигнал по компетентност 

до съответния областен управител. 

ПРЕДСДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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Продължаваме с докладите в точка първа. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, в моя папка е проект на решение 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Челопеч.  

С вх. № МИ-06-260-148 е пристигнала преписката с 

документите. Консултациите са проведени с представители на 

политическите сили. Постигнато е съгласие по отношение състава на 

ОИК – Челопеч, в състав 11 членове. 

Предлагам да назначим ОИК – Челопеч, в състав, както 

следва: председател – София Любомирова Иванова-Кирилова – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Мартин Яворов Божков – 

„Възраждане“; секретар – Теодора Георгиева Златанова – ДПС, и 

членове: Стефани Стойнова Боянова и Виолета Светославова 

Милчева – ГЕРБ-СДС; Нели Тодорова Събева, Венета Димитрова 

Иванова и Елена Крумова Лукова-Питекова – ПП-ДБ; Светлана 

Иванова Якова-Нинова – „Възраждане“; Нели Божинова Петрова – 

„БСП за България“; Петра Асенова Радева – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2144-МИ/30.08.2023 г. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Във вчерашна папка е проект на решение 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Дряново. 
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Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-164 от 25 август 

2023 г. от кмета на община Дряново, област Габрово, с предложение 

за състав на Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са изискуемите документи. Консултациите са 

проведени. Постигнато е съгласие по отношение на 11-членна ОИК 

в община Дряново в следния състав: председател – Христина 

Христова Петкова-Генчева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: 

Надежда Миткова Стайкова – „Възраждане“, секретар – Еленка 

Колева Стефанова – ПП-ДБ; членове: Ирина Кънчева Стайкова и 

Николинка Бончева Колчева – ГЕРБ-СДС; Мирослава Илиева 

Лилова и Вяра Ненова Стоянова – ПП-ДБ; Павлин Кънчев Петков – 

„Възраждане“; Калинка Иванова Алексиева-Ноева – ДПС; Галин 

Христов Ненов – „БСП за България“ и Мариана Йорданова Куцарова 

– ИТН. 

Общинската избирателна комисия да встъпи в правомощията 

си на 9 септември 2021 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

(Реплики.) 

Оттеглям доклада за уточнение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, проектът на 

решение за назначаване на ОИК – Дряново, отлагаме за малко по-

късно. 

Продължаваме с точка едно – заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви проект на решение 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Болярово, област Ямбол. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-143/28.08.2023 г. Представени са всички изискуеми 

документи. Постигнато е съгласие на консултациите при кмета на 

общината. 

Предлагам Централната избирателна комисия да назначи 

Общинска избирателна комисия в община Болярово в състав от 11 

членове, както следва: председател – Драгомир Минков Димитров – 
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ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Пенчо Танчев Бординяшки – 

„Възраждане“; Пламен Димитров Божилов – ДПС; Стефка Николова 

Стефанова-Палова – ИТН; секретар – Стоянка Стоянова Николова – 

„БСП за България“, и членове: Здравка Петкова Панайотова и Илия 

Николов Илиев – ГЕРБ-СДС; Иван Данков Данков, Недялка 

Христова Юрукова и Кирчо Георгиев Иванов – ПП-ДБ; Диана 

Стефанова Илиева – „Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 2145-МИ/30.08.2023 г. 

Следващ доклад – госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка, 

постъпила от кмета на община Каварна от проведените консултации 

за състава на Общинска избирателна комисия в община Каварна. 

Видно от протокола, участниците са постигнали съгласие. 

Преписката е постъпила в Централната избирателна комисия с вх. № 

МИ-06-260-244/28.08.2023 г.  

Преди да постъпи преписката в Централната избирателна 

комисия от кмета на община Каварна, както ви докладвах на 

предходно заседание, постъпи жалба от упълномощено лице на 

„БСП за България“, в която се излагат съображения срещу 

проведените консултации – аз ви докладвах, и приехме да 

разгледаме жалбата, тъй като касае проведените консултации, 

съвместно с преписката при назначаването на ОИК – Каварна. Тя е 

срещу проведените консултации за сформиране на състав на ОИК – 

Каварна. От нас се иска да изискаме от общинската администрация 

град Каварна предложението на кмета на общината за състава на 
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ОИК и протокола от проведените консултации за сформиране на 

състава и като ги изискаме, с оглед на изложеното, да го върнем за 

провеждане на нови консултации.  

Изложени са съображения срещу проведените консултации, а 

именно, че има нарушение с оглед на това, че не е присъствал 

упълномощен представител на „БСП за България“. Сочи се, че 

посоченият имейл не е актуалният имейл на ОС на БСП – Каварна, 

както и че не са надлежно уведомени нито писмено, нито на имейл 

адреса, и по този начин се излагат доводи, че са умишлено лишени 

от правото да участват в консултациите. 

Считам, че жалбата е допустима, но разгледана по същество, 

с оглед факти и обстоятелства, които се удостоверяват от 

съдържащи се в преписката документи, е неоснователна и не следва 

да бъде взета предвид по изложените в нея съображения при 

назначаване на ОИК. 

От протокола в преписката става ясно, че на консултациите 

не е присъствал упълномощен представител на „БСП за България“, 

но преписката съдържа както поканата, така и разпечатка от 

изпратените на официалните имейли съобщения на всички 

парламентарно представени партии и коалиции – тези, които имат 

право да предлагат свои членове в състава на ОИК, с поканата за 

консултациите. Съдържа се и доказателство, че поканата е 

публикувана по реда на наше решение съобразно изискванията на 

закона при условията на публичност и прозрачност на официалната 

интернет страница на общината. В резултат на това, че не е 

присъствал надлежно упълномощено лице, участниците са провели 

жребий съгласно наше решение и при жребия е определено мястото 

да бъде преразпределено на ПП – ДБ. 

По изложените съображения и с оглед постигнатото съгласие, 

предвид че има надлежно уведомяване, считам, че няма лишаване от 

участие в проведените консултации, с оглед на което предлагам да 

назначим ОИК в община Каварна, област Добрич в състав от 

11 членове съгласно постигнатото съгласие между участниците, 
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обективирано в протокола от проведените консултации и съгласно 

приложеното решение от проведения жребий: председател –Даниела 

Мирчева Николова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Теменужка 

Стефанова Габракова – ПП-ДБ; Татяна Кирилова Георгиева – 

„Възраждане“; Павлета Красимирова Стоянова – ИТН; секретар – 

Ганка Георгиева Василева – ДПС, и членове: Захари Николов 

Захариев и Анастасия Стефанова Сигинова – ГЕРБ-СДС; Нина 

Красимирова Илиева, Даниела Николова Михайлова и Мария 

Янакиева Тинева – ПП-ДБ; Недялка Желева Генова – „Възраждане“, 

със съответните ЕГН-та. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по този проект на решение. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Това, което чух от докладчика, че са 

теглили жребий за последното място, според мен е било неправилно, 

тъй като според нашето Решение № 1963-МИ относно жребий за 

попълване съставите на ОИК, жребият се тегли само между партии и 

коалиции, които не са парламентарно представени, но са участвали 

на консултациите. В случай че има партии и коалиции, които не са 

присъствали на консултациите, местата се подреждат според най-

големия неоползотворен остатък, а този най-голям неоползотворен 

остатък е на ДПС, а не на ПП-ДБ, както е назначен четвърти член от 

тях. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Формално може и да сте прав, 

колега Войнов, но считам, че всички парламентарно представени 

партии, които са надлежно уведомени и са си направили труда да 

обезпечат състава на общинската избирателна комисия като 

присъстват надлежно на консултациите, са постигнали съгласие по 

така разпределените места. Много пъти през годините в Централната 

избирателна комисия при назначаване на общински избирателни 

комисии, при съгласия сме коментирали подобни и аналогични 
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случаи. Досега практиката, поне моята, показва, че не може да 

развалим съгласието на парламентарно-представените партии и 

коалиции, участвали на консултациите. 

Не разбрах обаче какво е предложението Ви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Само искам да кажа, че съгласието не може 

да е в нарушение на Решение на ЦИК. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Уважаема госпожо Председател, 

тази преписка беше обсъдена на работна група. Доколкото разбрах, 

Комисията, мисля че участвахме в пълен състав, възприе преписката 

на ОИК – Каварна, като съгласие. 

Ако все пак има някакви доводи и съображения, че това 

трябва да се гледа като несъгласие, не знам защо единодушно се 

обединихме около това да гледаме преписката като съгласие. 

Коментирахме, че е аналогична на преписката на Дулово, без 

значение, че там всъщност участниците са се съгласили за партията 

с най-големия остатък.  

В такъв случай предлагам да разгледаме всички съгласия и да 

видим дали някъде, където има съгласие, всичко е спазено. Не 

считам, че правим добро както на Централната избирателна 

комисия, така и на бъдещите ни колеги от комисиите, които тепърва 

ще започнат да работят, с такива неща. 

Добре, ако това е несъгласие, ако Комисията го приема за 

несъгласие, да го гледаме като несъгласие. Тогава ще предложа 

отново същия състав на ОИК – Каварна, както го докладвах по 

изложените съображения. 

Предлагам да го гласуваме. (Реплики.) 

Уважаема госпожо Председател, моля коментарите да бъдат 

правени на микрофон, защото аз вече няколко пъти присъствах на 

работно обсъждане на тази преписка и мисля, че се обединихме, 

поради което направих доклада и го вкарах в края на заседанието в 

дневния ред. 
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Това е моето предложение с оглед обсъжданията, с оглед 

фактите и обстоятелствата по преписката.  

Ако колеги имат други предложения, моля да ги направят и 

да ги обсъдим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения във връзка с доклада за назначаване състава на ОИК – 

Каварна? 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Извинявам се, госпожо 

Председател. Просто пропуснах в доклада си. Моля да 

преразпределите преписката друг колега да я докладва. Очевидно, аз 

не съм възприела правилно обсъжданията в работна група. Мисля, 

че от няколко дни обсъждаме преписката и неправилно с оглед това, 

около което се обединихме, съм внесла на доклад тази преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз няма да 

преразпределям преписки, защото всички са еднакво натоварени. 

Ако има предложения във връзка с доклада, моля за вашите 

предложения, ако не ще подложа проекта на решение за гласуване. 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 1 (Емил Войнов). 

Решението е № 2146-МИ/30.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Търговище, област Търговище. 

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-93 от 24 август 2023 г. 

от кмета на общината с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване изискванията на Изборния кодекс и в тях 
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са участвали представители на парламентарно представените партии 

и коалиции и един представител на извънпарламентарна партия. 

Постигнато е съгласие между участниците в консултациите 

по отношение на състава на Общинската избирателна комисия, но 

преди да ви предложа поименния състав на ОИК, искам да ви 

съобщя, че с вх. № МИ-22-87/25.08.2023 г. е постъпила жалба от 

Красимир Русев, който е всъщност представителят на 

извънпарламентарната партия, без тя да е обозначена коя е точно. 

В тази жалба, която по същество е сигнал, той ни уведомява, 

че предложението за председател на Общинската избирателна 

комисия, което е било единствено постъпило и около което са се 

обединили други участници в консултациите, е на Диана Игнатова, 

която като адвокат има сключен договор за правна помощ с 

общината до 31 декември 2023 г. Това според него е основание за 

конфликт на интереси и той настоява Централната избирателна 

комисия да смени председателя на Общинската избирателна 

комисия, както е предложена, с някой от резервните кандидатури. 

Докладвам жалбата за сведение, защото съгласно чл. 66 от 

Изборния кодекс ясно са разписани несъвместимостите при заемане 

на длъжност в избирателна комисия. Това, което е представил 

господин Русев, не кореспондира с тези текстове. 

Сега ви представям състава на ОИК – Търговище, както ни го 

е изпратил кметът на общината, около който състав са се обединили 

представителите на парламентарно представените партии и 

коалиции: председател – Диана Йорданова Игнатова – БСП; зам.-

председатели: Тодор Костадинов Тодоров – ГЕРБ-СДС; Анелия 

Райкова Александрова – ПП-ДБ; Елена Николаева Дечева – 

„Възраждане“; Йордан Тасков Ташев – ИТН; секретар – Дениз 

Мустафов Хюсниев – ДПС, и членове: Маринела Павлова 

Първанова и Наталия Стефанова Миланова – ГЕРБ-СДС; Росица 

Георгиева Цонева и Петя Евгениева Велкова – ПП-ДБ; Ивелина 

Спасова Иванова – „Възраждане“. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Не разбрах дали сигналът, който 

разглеждаме, но тъй като го докладвахте, трябва да стане ясно дали 

го оставяме без разглеждане, или е основателен. По мое мнение 

трябва да се остави без разглеждане, защото, още повече, както 

спомена и докладчикът, не става ясно дали е на извънпарламентарно 

представена партия. Иначе аз не разбирам как лицето обосновава 

правен интерес. Според мен трябва да стане ясно за протокола дали 

е неоснователен, дали го разглеждаме. Какво правим със сигнала? 

Предлагам да го оставим без разглеждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Извинявам се, пропускът е мой. 

Предлагам сигналът да остане без разглеждане и го докладвам на 

Комисията за информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания? Няма. 

Подлагам на гласуване предложението сигналът, който беше 

докладван, да остане без разглеждане. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Сега подлагам на гласуване проекта на решение за 

назначаване на ОИК в община Търговище. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението за назначаване състава на ОИК – Търговище е № 

2147-МИ/30.08.2023 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия 

община Дулово, област Силистра. 

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-245/28.08.2023 г. от 

кмета на община Дулово. Представени са всички изискуеми 

документи. Проведени са консултациите при спазване изискванията 

на Изборния кодекс и в тях са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции с изключение на 

представителите на ПП „Има такъв народ“, които не са представили 

и предложение за състава на Общинската избирателна комисия. 

Постигнато е съгласие между участниците в консултациите 

по отношение състава на Общинската избирателна комисия, като 

мястото, предназначено за ПП „Има такъв народ“ по най-големия 

остатък е преразпределено към ПП ДПС. 

Предвид изложеното предлагам на Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Дулово в 

състав от 11 членове, както следва: председател – Гюнай Салим 

Незир – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Стойчо Димитров Андреев – 

ПП-ДБ; Венцислава Костадинова Михайлова – „Възраждане“; 

секретар – Илхан Етем Ахмед – ДПС, и членове: Денислава 

Миленова Маркова и Шенер Адил Вели – ГЕРБ-СДС; Тодор 

Красимиров Петров и Станислав Валериев Тодоров – ПП-ДБ; 

Десислава Александрова Иванова – „Възраждане“; Гюнер Мехмед 

Рамис – ДПС; Стоянка Иванова Господинова-Георгиева – „БСП за 

България“. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения.“ 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2148-МИ/30.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми  колеги, в моя папка от днес 

може да видите проект на решение относно назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Дряново, област Габрово, 

който оттеглих преди малко – техническите грешки са отстранени. 

С вх. № МИ-06-260-164/25.08.2023 г. сме получили от кмета на 

община Дряново преписка за назначаване състава на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени. Постигнато е съгласие между участниците в тях за 

състав от 11 членове на ОИК – Дряново, както следва: председател –

Христина Христова Петкова-Генчева – ГЕРБ-СДС; заместник-

председатели: Надежда Миткова Стайкова – „Възраждане“; Калинка 

Иванова Алексиева-Ноева – ДПС; Галин Христов Ненов – „БСП за 

България“; Мариана Йорданова Куцарова – ИТН; секретар – Еленка 

Колева Стефанова – ПП-ДБ, и членове: Ирина Кънчева Стайкова и 

Николинка Бончева Колчева – ГЕРБ-СДС; Мирослава Илиева 

Лилова и Вяра Ненова Стоянова – ПП-ДБ; Павлин Кънчев Петков – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията си 

на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2149-МИ/30.08.2023 г. 

Колеги, има ли други доклади? 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

31 август 2023 г., от 14,00 ч.  

Утре е първият брифинг на Централната избирателна комисия 

за местните избори на 29 октомври 2023 г., който също ще бъде в 

14,00 ч., но не пречи заседанието да се проведе. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,20 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


